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Aanleiding: 

Mede door de hoge energietarieven zijn veel Wijchenaren aan het onderzoeken op welke 

wijze ze de energiekosten naar beneden kunnen brengen. Meestal is de eerste stap die 

men gaat nemen het verminderen van het verbruik. Ze treffen maatregelen zoals beter 

isoleren van de woning, korter douchen of de verwarming een graadje lager zetten.   

 

Ook zijn er veel inwoners die overgaan tot het aanschaffen van zonnepanelen. Helaas lo-

pen een aantal inwoners tegen het probleem aan dat er in de directe omgeving van hun 

huis een grote gemeentelijke boom staat waardoor het zonlicht grotendeels wordt tegen-

gehouden. 

Als er dan geen goed alternatief is heeft het voor deze inwoners weinig nut om zonnepa-

nelen op hun huis te leggen. Hierdoor wordt hen de mogelijkheid ontnomen om hun ener-

giekosten te verlagen en op deze manier bij te kunnen dragen aan een beter milieu. 

 

In Wijchen wordt momenteel al veel gebouwd en zijn er grote nieuwbouw-plannen zoals 

Wijchen west en Huurlingsedam fase 3. Vaak hebben we het dan over energie neutrale 

woningen en zijn zonnepanelen een belangrijk onderdeel. Het is dus belangrijk dat met de 

keuze van het soort bomen, rekening wordt gehouden met bijvoorbeeld de maximale 

hoogte van deze bomen en de kruin. 

 

Vragen: 

1. Wat is het huidige beleid m.b.t. zonnepanelen bij particulieren en bomen in open-

bare ruimten? 

2. Past dit beleid nog gezien de huidige energieproblematiek en duurzaamheidopga-

ve? 

3. In hoeverre is er rekening gehouden met de grote nieuwbouwplannen? 
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